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 Pozvánka na zasedání 
 zastupitelstva města

Zveme občany k účasti 
na jednání Zastupitelstva města Větřní,

které se bude konat 
v pondělí dne 19.4.2021 od 18:00 hod. 

Zasedání zastupitelstva se uskuteční v zasedací místnosti 
- v domě čp. 296 ve Školní ulici ve Větřní 

(nad městskou knihovnou). 

Mgr. Antonín Krák, starosta města

 
 

V posledním roce se stále více a více ozývaly hlasy, které kritizo-
valy hlučné práce v době, kdy by si měl člověk odpočinout a relaxo-
vat po předešlé pracovní aktivitě během týdne. Jedná se především 
o soboty, neděle a svátky.

Zastupitelstvo města Větřní v červnu projednávalo návrh protihlu-
kové vyhlášky, která by o sobotách, nedělích a svátcích omezila práci 
se sekačkami, cirkulárkami a podobnými hlučnými stoji. Zastupitelé 
se však rozhodli usnesení v této věci odložit a vrátit se k tomuto 
tématu znovu na jednání v září. Problém spočívá hlavně v soused-
ských a mezilidských vztazích. Ideální je vzájemná tolerance a ohle-
duplnost a respektovat to, že většina občanů chce mít o nedělích a 
svátcích klid. Proto by bylo vhodné provádět hlučné práce v týdnu 
nebo v sobotu. V tomto smyslu byla formulována i výzva pro občany 
ve Zpravodaji města Větřní č. 170 v červenci roku 2020.

Tato výzva se však nesetkala s kladným ohlasem, spíš opak 
byl pravdou. Z tohoto důvodu Zastupitelstvo města Větřní v září 
loňského roku pověřilo Městský úřad Větřní vyhotovením návrhu 
obecně závazné vyhlášky o regulaci hlučných činností ve svém 
správním obvodu. Návrh vyhlášky byl zpracován a následně 

předložen k právnímu posouzení Ministerstvu vnitra ČR. Zde bylo 
konstatováno, že navržená obecně závazná vyhláška je v souladu 
s právním pořádkem ČR. Na základě tohoto oznámení byl materiál 
s návrhem vyhlášky předložen na prosincovém jednání zastupi-
telstva města a usnesením č. 147/2020 byla vyhláška schválena. 
Ve vyhlášce města VĚTŘNÍ č. 1/2020 o regulaci hlučných činností 
je uvedeno, co je předmětem a cílem této vyhlášky a hlavně také: 
„Každý je povinen zdržet se o nedělích, státem uznaných svátcích a ve 
státem uznaných dnech pracovního klidu v době od 06:00 hodin do 
22:00 hodin veškerých činností spojených s užíváním zařízení a pří-
strojů způsobujících hluk, například motorové kosy, křovinořezy s elek-
trickým nebo spalovacím motorem, pojezdové a traktorové sekačky, 
plotové motorové stříhací nůžky, motorové pily, cirkulárky, sbíječky, 
rozbrušovačky, apod.“

Tato vyhláška je již v platnosti, a proto žádáme občany města 
o její dodržování a umožnění klidného a zaslouženého odpočinku 
o nedělích, státem uznaných svátcích a ve státem uznaných dnech 
pracovního klidu.

Bc. Radomír Sára, tajemník MěÚ Větřní

Zákaz činností spojených s užíváním 
zařízení a přístrojů způsobujících hluk

Na konci roku 2020 jsme se poprvé rozhodli pro netradiční do-
tazníkové šetření, jak občané vnímají bezpečnost v našem městě. 
Hodně jsme si od tohoto projektu slibovali, neboť jak se říká „hlas 
lidu, hlas boží (Vox populi, vox Dei).“ Dotazník vyšel jako příloha 
našeho periodika Větrník v nákladu 1500 kusů a tento způsob byl 
zvolen poprvé v historii.

Nicméně jsme se dočkali obrovského zklamání, neboť se nám 
vrátilo pouze 35 tiskopisů s odpověďmi, což je jen 2,3 % z nákladu. 
Je to tak málo, že statisticky se z daného počtu nedají dělat žádné 

závěry - bohužel. Lze z toho usoudit dvojí: 1) většina občanů se 
zde cítí natolik bezpečně, že se tímto problémem vůbec nehodlá 
zabývat, nebo 2) dění ve městě občany prostě nezajímá. 

Předtím, než jsme vše hodili do koše, přece jen jsme si pročetli 
všechny odevzdané dotazníky a udělali jsme pro sebe souhrn. Na 
otázku pocitu bezpečnosti ve městě odpověděla 1/3 občanů, že 
se cítí spíše bezpečně, opačnou odpověď volily 2/3 občanů. Místa, 
která jsou problematická, souhlasí i s naším pohledem, jedná se
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Dotazníkové šetření bezpečnosti občanů 
města Větřní
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o přechody pro chodce, parky před školou a radnicí, autobusové 
nádraží, Rožmberskou ulici a prostor před Společenským domem. 
Ani odpovědi na třetí otázku ohledně největších bezpečnostních 
problémů města nebyly překvapením - jednoznačně vedou vanda-
lismus a veřejné pohoršování, znečišťování veřejných prostranství 
a rušení veřejného pořádku. Většina respondentů si myslí, že sa-
mospráva věci neřeší, což je mylný názor, nevycházející z reality. 
Zlepšení stavu jednoznačně označili všichni v perspektivě zvýšení 
počtu policistů v ulicích. To je k naší lítosti však bod, se kterým 
samospráva nic neudělá, je to prostě mimo naši působnost. Hned 
další způsob zvýšení bezpečnosti vidí většina obyvatel ve zvýšení 
četnosti kontrol osob a objektů. Je otázkou, jak, kdo a v jakém roz-
sahu by kontroly prováděl. Představa, že 
u dveří zazvoní úředník z úřadu a řekne: 
„Dobrý den, já k Vám jdu na kontrolu“ 
nebo Vás zastaví na ulici se stejným 
výrokem, je evidentně cesta vedoucí do 
pekel.

Zato otázka na pokrytí kamerovým 
systémem se setkala s velkým zájmem 
veřejnosti, kladně na ni odpovědělo 28 
z 35 odpovědí. Místa kamer ve velké 
většině se kryla s problematickými místy 
v otázce č. 2. Nejlepší odpovědí na tuto 
otázku byla „všude, všude, všude“. Pocit 
postupného zlepšování situace má zase 
1/3 obyvatel, ostatní mají pocit spíše 
opačný.

Co na závěr? Samospráva s předsti-
hem připravila řadu opatření na zlep-
šení stavu bezpečnosti ve městě a do 

rozpočtu na rok 2021 jsme připravili financování těchto akcí. Další 
by se měly uskutečnit v roce 2022. V první řadě jsme vypověděli 
smlouvu s firmou Eita, která měla dohlížet na pořádek ve městě, 
a za ušetřené peníze chceme rozšířit kamerový systém do obou 
parků (před radnicí a před školou), na autobusové nádraží, před 
Společenský dům, před internát, ev. do Rožmberské ulice. V obou 
parcích chceme postavit lampy pouličního osvětlení. Během letoš-
ního roku dojde ke zlepšení na 2 silničních přechodech - od radni-
ce ke škole a od parku před obchod Jednota. Letos bude připraven 
projekt na podobné osvětlení přechodu od autobusového nádraží 
k sídlišti Urbal a tento projekt bude realizován v roce 2022.

MUDr. Jaroslav Vojtíšek, místostarosta Větřní

Nejen ti, kteří pravidelně dojíždějí do Českého Krumlova, 
ale i většina spoluobčanů měla ráda pohled na mohutnou 
barevnou skálu a třpytící se vodu Vltavy na starém jezu. Podle 
velikého balvanu pod jezem usuzovali na průtok vody.

Když na počátku devadesátých let rakouský umělec, vyzna-
vač Landartu, skálu pomaloval, většina jeho čin odsuzovala. 
Proto moji přátelé často diskutovali o stavbě, která měla celý 
obraz proměnit.

Paní Daniela Vlášková, pracovnice městského úřadu, mi 
zprostředkovala kontakt na Michala Masničku, investora a 
provozovatele malé vodní elektrárny. Zaslal jsem mu několik 
otázek jako: K čemu slouží nepohledná betonová stavba na 
levém břehu? Projede propustí dřevěný vor? Mohou se přícho-
zí nad jezem koupat?

Překvapilo mne, že na vše podrobně odpověděl a ničemu se 
nevyhýbal, proto text přinášíme v plném znění:

Voda byla pomocníkem člověka už po staletí, když vodní pohon 
využíval člověk v prvopočátku například na provoz mlýnů, pil, to-
váren, dílen apod., ale později objevil, že lze práci vody přeměnit 
na mechanickou energii a poté i na energii elektrickou. K nápadu, 
abych postavil svou první vodní elektrárnu, mě přivedly historické 
vodní elektrárny a jejich stavitelé. Inspirovaly mne zaniklé mlýny a 
trosky staveb zaniklých vodních elektráren na některých vodních 
tocích. Důvodem, že jsem si pro svou další výstavbu malé vodní 
elektrárny vybral právě lokalitu Papouščí skála - říční km vodního 
toku Vltava 286,347 (v tomto profilu se v minulosti nacházel dře-
vokamenný jez Konopa) - bylo to, že v prvé řadě je investice do 

výstavby MVE smysluplná jak co do ekonomické návratnosti vlo-
žených investic (která se pohybuje v řádech desítek milionů korun 
českých), tak co do ochrany přírody a životního prostředí.

Poté, co jsem si zhodnotil veškeré výhody a případné nevýhody 
výstavby MVE Papouščí skála, a poté, co jsem absolvoval celou řadu 
jednání s nejrůznějšími úřady, institucemi či zájmovými sdruženími 
a svazy, jsem se rozhodl výstavbu MVE zrealizovat s tím, že jsem 
věděl, jak dlouhá a trnitá cesta je přede mnou.

Předtím, než jsem se zcela rozhodl, že chci výstavbu realizovat, 
jsem zadal vypracování studie na posouzení vlivu MVE Papouščí 
skála (šlo o podmínku danou správcem Povodí Vltavy) na odtokové 
poměry řeky Vltavy. Nutnost prohloubit koryto pod jezem vyvstala 
z důvodu, aby došlo ke zlepšení odtokových poměrů v celém pro-
filu Papouščí skály při průtoku větších vod (například dvacetileté, 
padesátileté i stoleté vody). Podobné čištění koryta řeky Vltavy 
v daném profilu neprobíhalo v řádech desítek let, a tudíž docháze-
lo k postupnému zanášení koryta v podjezí pod Papouščí skálou, 
což bylo realizací MVE odstraněno na mé vlastní náklady.

Od vypracování kompletního projektu do rozhodnutí o povolení 
stavby MVE uplynula doba několika let nepřetržité práce, ať už jde 
o majetkoprávní vypořádání, souhlas hospodáře (Povodí Vltavy s. 
p.), souhlas příslušného ministerstva, souhlas provozovatele dis-
tribuční sítě, potřebné licence, vyjádření a povolení řady institucí, 
když pro mnoho lidí může být překvapující, že pak samotná stavba 
trvá jen zlomek doby, než doba, která uplynula od zadání projektu 
do vydání stavebního povolení. MVE Papouščí skála byla postavena 
za období roku 2020.

> > >

Jez pod Papouščí skálou
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Závěrem studie bylo, že při výstavbě nové MVE Papouščí skála, 

úpravě jezového objektu, prodloužení jezového pole a zvýšení 
jezové hrany pomocí nově osazené sklopné klapky a úpravě pro-
pusti pro sportovní lodě a při výstavbě rybího přechodu, nedochází 
při žádném zatěžovacím stavu ke zhoršení odtokových poměrů 
v daném profilu. Vždy dojde ke snížení hladiny oproti současnému 
stavu.

V předprojektové přípravě jsem jednal s Českým rybářským sva-
zem a zavázal jsem se vybudovat technický štěrbinový rybí přechod 
na jezu Konopa za účelem umožnění protiproudové i poproudové 
migrace ryb a dalších vodních živočichů. Podotýkám, že v minulosti 
na tomto jezu rybí přechod zcela chyběl a v současné době je již 
rybí přechod dostavěn a plní svou migrační funkci pro ryby i pro 
ostatní vodní živočichy. Vzhledem k tomu, že jsem si byl vědom 
toho, že řeka Vltava je v tomto profilu velmi vyhledávanou lokali-
tou, kde vodáci provozují vodní turistiku a vodní sporty za využití 
plavidel, a to vorů, raftů, kajaků či kánoí a že lokalita slouží i pro 
rekreaci, došlo k úpravě sportovní propusti pro sportovní lodě tak, 
aby vodáci i nadále mohli řeku Vltavu v tomto profilu využívat jako 
doposud. Pokud jde o možné proplutí voru se dřevem, je zřejmé, 
že v současné době se již řeka Vltava k plavení dřeva nevyužívá, 
nicméně pokud by měl dřevěný vor šíři 2,5 metru, je možné jez 
Konopa s vorem bezpečně splout.
Řeka Vltava v tomto říčním km má dostačující průměrný průtok 

vody a dostačující spád, a to i z důvodu čištění podjezí (toto jsou 
základní parametry rozhodné pro výstavbu malých vodních elekt-
ráren) k tomu, aby byl instalovaný výkon MVE 240 kW. V nízkotlaké 
průtočné MVE Papouščí skála jsou instalovány 2x Kaplanovy turbí-
ny HH 1300 SSK s navrhovaným průtokem 11 m³/s.

Hydroelektrárna se skládá ze stavebních objektů:
 • vtokový objekt
 • strojovna MVE
 • krátký výtok
 • jezová propust
 • rybí přechod
 • úprava jezu
 • úprava propusti pro sportovní lodě
 • vyvedení výkonu do distribuční soustavy

Tento typ MVE Papouščí skála již v současné době dodává ne-
přetržitě elektrickou energii do distribuční soustavy a elektrická 
energie zásobuje cca 700 domácností v Českém Krumlově - oblast 
Spolí. Vyrábí 1 kWh za 2,75 Kč.

Strojovna MVE a její dispozice je relativně jed-
noduchá stavba osazená dvěma přímoproudými 
turbínami a dvěma generátory. Vstup do vlastní 
strojovny bude bočními dveřmi od hlavní silnice. 
Základní půdorysné rozměry nadzemního objek-
tu strojovny jsou 10,2 x 8,15 m.

Ačkoli údajně „romantikům vadí, že se pohled 
na řeku výrazně změnil a zejména betonová 
stavba na levém břehu připomíná bunkr pohra-
ničního opevnění“, je pravdou, že strojovna a celé 
vodní dílo vypadá jako betonový bunkr, avšak 
tento vzhled má své funkční opodstatnění, neboť 
musí odolat minimálně stoleté vodě. Zároveň je 
potřeba si uvědomit, že MVE Papouščí skála je 
postavena v přímém profilu řeky Vltavy. Nedovedu 
si přestavit, jaký vzhled stavby by byl pro roman-
tiky akceptovatelný za situace, kdy je nutno vzít v 
úvahu, že taková stavba není pro okrasu, ale musí 
plnit zásadní funkci technické vodní stavby, která 
musí odolat minimálně stoleté vodě, a to jak z 
technických, tak z bezpečnostních důvodů. Proto 

je stavba provedena jako jeden celek z monoliticky vodostavebního 
železobetonu. Jiný druh stavby za použití jiných materiálů by roz-
hodně neodolal povodňové situaci, jaká byla například v roce 2002.

Bude-li mít veřejnost zájem koupat se v nadjezí a podjezí, toto 
není zakázáno, avšak je zakázáno koupat se přímo u jezové kon-
strukce, kde budou osazeny zákazové znaky, a to z důvodu, že 
jezová klapka je hybný mechanismus a v bezprostřední blízkosti by 
mohlo dojít k úrazu a následnému utonutí plavce.

Rybí přechod
Pro umožnění protiproudové i poproudové migrace ryb a 

dalších vodních živočichů je souběžně se štěrkovou propustí pro-
veden technický štěrbinový rybí přechod s návrhovým průtokem 
250 l/s. Jednotlivé přepážky jsou jako prefabrikované prvky osaze-
né na dnovou desku a zabetonované do stěn. Světlá šířka tůní činí 
1,8 m. Délka tůní se pohybuje od 1,8 - 2,4 m.

Úprava jezu
Z důvodu zajištění pozitivního ovlivnění průchodu povodňových 

průtoků profilem jezu Konopa došlo k prodloužení přelivné hrany 
jezového tělesa úpravou stávající sportovní propusti se světlostí 
2,5 m. Na koruně stávajícího jezového tělesa a jeho nové prodlou-
žené části je osazena jezová klapka. Při vyšších průtocích se klapka 
automaticky sklápí.

Rybím přechodem protéká 0,250 m³/s vody. Přeliv výšky 2 cm 
vody přes jez celoročně je 0,130 m³/s vody. Sportovní propustí (pro 
vodní sporty) bude v období mezi 1. květnem až 30. září protékat 
celkem 0,400 m³/s vody.

Uvědomme si, že díky MVE Papouščí skála cca 700 rodin v Čes-
kém Krumlově - oblast Spolí využívá čistou elektrickou energii 
přeměněnou z mechanické energie a práce vody, která by jinak 
protekla bez jakéhokoliv využití. Zároveň je zajištěna migrace ryb a 
vodních živočichů a vodákům zůstane jejich řeka Vltava.

Bylo by potřeba, aby nejen na řece Vltavě byla vybudována ta-
kováto vodní díla, která přinesou užitek nám všem. Jsem si vědom 
toho, že ne každý má možnost takový projekt zrealizovat, neboť 
nestačí jen mít nápad a finanční prostředky, ale hlavně dostatek 
vůle dotáhnout věc do zdárného konce.

Zároveň bych rád poděkoval všem, kteří se na tuto nelehkou 
cestu vydali a v budoucnu vydají, protože hlavně oni velkou měrou 
přispívají k celkovému zlepšení stavu přírody a životního prostředí.

Michal Masnička, investor a provozovatel MVE Papouščí skála
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I přes skutečnost, že v loňském roce byl - stejně tak jako letos - 
provoz knihovny částečně omezen v souvislosti s epidemiologic-
kou situací, se knihovna snažila poskytnout svým uživatelům ale-
spoň ty služby, které by nebyly v rozporu s vládními nařízeními.

Knihovnu i přes různá omezení navštívilo fyzicky 4 468 ná-
vštěvníků a ti uskutečnili 11 739 výpůjček. On-line služeb knihov-
ny využilo 13 210 návštěvníků. Do fondu knihovny přibylo 765 
nových titulů, z toho 70 z darů. Celoročně dochází do knihovny a 
je k dispozici čtenářům 35 titulů periodik. 

Ještě před nuceným uzavřením knihovny se nám podařilo 
uskutečnit několik plánovaných přednášek: v lednu to byla 
přednáška malíře a restaurátora, pana Josefa Paloudy: „Vodovky 
- barvy pro děti?“, která uzavřela několikadílný cyklus „Jak naučit 
Leonarda malovat“. V únoru nám krásné snímky z Číny, Sečuánu 
a Tibetu přišel představit fotograf a cestovatel Vladislav Hošek, 
který pochopitelně nezapomněl na místní milovníky Šumavy 
a připravil pro ně i sérii podzimních fotografií z této lokality. 
O týden později nám velmi pěknými snímky netradičních turistic-
kých cílů na Slovensku PhDr. Daniel Kovář dokázal, že skutečně 
„Slovensko nejsou jenom Tatry“. A den před uzavřením knihovny 
jsme ještě 11. března stihli zajímavou prezentaci z okruhu pří-
rodní medicíny Ing. Václavy Chrástkové: „Bachovy esence aneb 
léčivá síla skrytá v rostlinách“.

Do knihovny také v tomto období na vzdělávací akce chodily 
děti z místní základní školy, mateřské školy, školní družiny a škol-
ního čtenářského klubu. 

V úterý 29. září se sice s velkým zpožděním, ale podařilo pa-
sovat prvňáčky na čtenáře. Šlo již o šestnácté pasování v naší 
knihovně, které obvykle probíhá ke konci školního roku. 

Ostatní naplánované akce se nám bohužel vzhledem k situaci 
spojené s pandemií a vládními opatřeními nepodařilo uskuteč-
nit a jsou odsunuty do příznivějšího období, které snad brzy 
nastane.

V současné době je knihovna z rozhodnutí vlády s účinností 
od 15. února 2021 nadále pro veřejnost uzavřena. Možný 
je pouze bezkontaktní výdej a vracení výpůjček. Vydáváme 
ale jen na základě předchozí objednávky nejlépe telefonic-
ké 727 857 933 nebo prostřednictvím e-mailu: knihovna@
mestovetrni.cz, kdy je domluven i čas převzetí knih. Knihy 
je možno vybírat na webových stránkách knihovny v elektro-
nickém katalogu. Pokud nechcete v katalogu sami vyhledávat, 
ráda s výběrem knih pomohu a jen doufám, že se trefím do 
vašeho vkusu.

Je třeba také brát na vědomí, že veškeré vrácené knihy jsou 
ukládány na dobu tří dnů do karantény a to nám trochu kompli-
kuje výpůjční systém. Konkrétně tak, že vrácená kniha nemůže 
být tentýž den a dva následující vypůjčena dalšímu čtenáři. 
Čtenáře, kteří mají vypůjčené knihy, chci ubezpečit, že po dobu 

nucené uzavírky knihovny jsou jim výpůjčky prodlužovány a ne-
budou po nich vymáhány poplatky za upomínky. Zároveň však 
chci všechny poprosit, aby knihy při znovuotevření knihovny co 
nejdříve vrátili, aby se tak dostaly do rukou i dalším čtenářům.

Jakékoli dotazy týkající se možnosti vypůjčení dokumentů a 
provozu knihovny vám velmi ráda zodpovím na telefonním čísle: 
727 857 933.

- mk -

Informace 
z knihovny

Ve školní družině se nenudíme, o tom není pochyb! Hrajeme 
si, řádíme a neustále něco vyrábíme. Jak děti, tak i my. Jsme v tom 
všichni společně. Nabízíme vám několik momentů z naší pestré 
činnosti v zimním období.

Vychovatelky ŠD

Zážitky 
ze školní družiny
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Přes omezení kvůli Covid-19 funguje školka v plném provozu. 
Nemůžeme využívat vnějších aktivit jako jindy, přesto se snažíme 
dětem nabízet pestrý program jako třeba v případě tematického 
týdne u předškoláků - „Putování za polární vločkou“.

Že jsou hranice v dnešní době uzavřené? Nevadí. Cestu na se-
verní pól jsme přesto podnikli. Minulý týden jsme se s předškoláky 
„vydali“ na dobrodružnou cestu za polární kruh. Byť jsme při naší 
výpravě za sněhem a ledem neopustili brány MŠ, přesto jsme si 
celý týden náramně užili. Pozorovali jsme vodu v nejrůznějších 
skupenstvích, pod mikroskopem objevovali krásy sněhových vloček 
a za pomoci pokusů zkoumali rychlost tání a tuhnutí sněhu. Sezná-
mili jsme se s přírodním úkazem polární záře a poznávali zvířata 
tamního kraje. Největší zábava ovšem nastala, když jsme si hráli 
na psí spřežení. Děti se v rolích psů (husky, musher) a zraněných 
střídaly. Už se těšíme, kam se vypravíme příště.

 

A že „Hajný je lesa pán“, to se ujistily děti z předškolní 4. třídy při 
setkání u pana Pauknera. Poznávání lesní zvěře nejen podle obráz-
ků, paroží či srsti bylo prima, ale vidět na vlastní oči ulovenou lišku a 
divoké prase, prozkoumat z blízka detaily zvířete, které jindy sotva 

zahlédnou, bylo prostě to nejzajímavější. Velké poděkování patří 
panu Pauknerovi za pohostinnost, zajímavé vyprávění a ochotu 
přiblížit les dětem. 

 

Ačkoliv je pro medvědy typické, že dlouhé zimní období tráví 
zimním spánkem, tak pro Medvídky (děti z 1. třídy) z Mateřské 
školy Větřní tento fakt úplně neplatí a zimu se naopak snaží užívat 
tak, jak se patří. Staví sněhuláky, různé sněhové tunely a hrady… 
Někteří se dokonce nezdráhají zařadit sníh na svůj jídelníček (i přes 
nesouhlas hlavních medvědic - paní učitelek). A kdyby přece jen 
sníh došel, např. v důsledku obrovského medvědího hladu, tak si 
zimu a spoustu legrace s ní spojené dokáží vytvořit i ve školce. Však 
posuďte sami. Zimě zdar a medvědům zvlášť.

Zprávičky z naší školičky



Vážení rodiče,

v tuto chvíli nelze předjímat, jaká bude epidemiologická 
situace a nařízená opatření v době zápisů (duben, květen). 
Sledujte proto prosím naše webové a facebookové stránky, 
kde budou informace upřesněny.

V případě nejasností nás neváhejte kontaktovat. 

Informace k zápisu do mateřské školy pro školní rok 2021/2022

Zápis do mateřské školy proběhne v úterý 4. května od 9,00 do 
16,00 hodin v budově mateřské školy, kancelář vedoucí učitelky 
paní Zuzany Bohdalové, a dále ve středu 5. května 2021 od 9,00 
do 16,00. hodin. Přesný čas návštěvy si domluvte u vedoucí učitelky 
MŠ paní Bohdalové telefonicky. V případě nepříznivého vývoje epi-
demiologické situace, pokud nebude vhodná osobní návštěva (aby 
nedošlo k vyšší koncentraci a pohybu osob v prostorách školy), 
zašlete dokumenty do 5.5.2021 těmito způsoby:

1. do datové schránky školy 

2. e-mailem s uznávaným elektronickým podpisem 

3. poštou

4. do dopisové schránky umístěné před budovou MŠ

Požadované dokumenty: žádost o přijetí do MŠ, rodný list dítěte, 
občanský průkaz, vyplněný evidenční list vč. potvrzení od dětského 
lékaře. Evidenční list a žádost najdete na našich webových strán-
kách www.zsamsvetrni.cz v sekci tiskopisy školy. Pokud nemáte 
přístup na web, lze tyto tiskopisy vyzvednout v 1. třídě mateřské 
školy od 29. dubna 2021. Kritéria pro přijetí jsou zveřejněna na 
webových stránkách školy.

Povinné předškolní vzdělávání se týká dětí narozených od 
1.9.2015 do 31.8.2016.

Informace k zápisu do ZŠ pro školní rok 2021/2022

Termín zápisu do základní školy je čtvrtek 29. dubna 2021 
- průběh bude upřesněn dle vývoje epidemiologické situace. 
Preferujeme osobní setkání s rodiči v jednotlivých časech - bude 
možné se přihlásit na konkrétní hodinu.

V případě neumožnění osobní přítomnosti rodičů u zápisu 
použijte prosím jeden z následujících způsobů doručení žádosti 
o přijetí:

1. do datové schránky školy 

2. e-mailem s uznávaným elektronickým podpisem 

3. poštou

4. do dopisní schránky umístěné na budově ZŠ

Při podání žádosti o přijetí k povinné školní docházce uvede 
zákonný zástupce dle správního řádu náležitosti stanovené v § 37 
odst. 2, kterými jsou:

• jméno a příjmení žadatele (dítěte),

• datum narození,

•  místo trvalého pobytu, popřípadě jinou adresu pro doručování 
(podle § 19 odst. 3 správního řádu),

•  označení správního orgánu, jemuž je žádost určena (konkrétní 
základní škola),

•  podpis osoby, která žádost podává (v tomto případě podpis 
zákonného zástupce, který dítě při podání žádosti zastupuje)

Žádost je dostupná na webových stránkách školy.

Zápis je určen pro děti: 

• narozené od 1. 9. 2014 – 31. 8. 2015, 

• s odkladem povinné školní docházky ve školním roce 2020/2021 

•  mladší 6 let, v případě, že se narodily v době do 31. 12. 2015, 
musí mít doporučení pedagogicko-psychologické poradny, v 
případě, že se narodily po 31. 12. 2015, musí mít doporučení 
pedagogicko psychologické poradny a pediatra

• u cizinců pas a doklad o povolení k pobytu, 

•  k zařazení dítěte se zdravotním postižením předloží zákonný 
zástupce také doporučení školského poradenského zařízení.

K zápisu se musí dostavit i ti, kteří měli v minulém roce odklad 
povinné školní docházky. 

K zápisu je nutno přinést rodný list dítěte a občanský průkaz 
rodiče.

Počet tříd, kapacita 

Jsme připraveni otevřít dvě 1. třídy, každou v počtu 25 žáků. 
O rozdělení do tříd rozhoduje vedení školy. 

Odklad povinné školní docházky 

Není-li dítě tělesně nebo duševně přiměřeně vyspělé, může 
zákonný zástupce dítěte v době zápisu písemně požádat o odklad 
povinné školní docházky, doplněná o doporučující posouzení pe-
dagogicko-psychologickou poradnou a odborným lékařem. 

Žádost o odklad musí být škole předána nejpozději v den zápisu 
- tedy 29.4.2021.

Formulář je k dispozici na stránkách školy www.zsamsvetrni.cz.

Vzhledem k současné situaci, pokud není možné doporučení 
pedagogicko-psychologické poradny dodat, je nutné podat žádost 
o odklad PŠD s tím, že doporučení bude dodáno nejpozději do 
konce srpna. 

Děkujeme za pochopení.

Mgr. Halka Jánová, ředitelka školy

Ve Větřní 26. ledna 2021

Zápis do školy
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Původně jsem o svých zkušenostech psát nechtěl. Po televizním 
vystoupení opoziční poslankyně, která vykřikovala, že očkování se-
lhává, jsem se rozhodl své zkušenosti popsat.

Patřím mezi osmdesátníky, a tak po vyhlášení termínu pro 
očkování této věkové skupiny proti nemoci COVID 19 jsem se 
15. ledna v poledne přihlásil. Zadal jsem na internetu stránku 
http:// registrace.mzcr.cz. Ta se okamžitě otevřela.

Na ní jsem uvedl své telefonní číslo a zakroužkoval souhlas. Záhy 
jsem obdržel do telefonu SMS šestimístné číslo (PIN). Na internetu 
jsem příjem potvrdil a vyplnil jednoduchý dotazník - jméno a číslo 
pojištěnce zdravotní pojišťovny (rodné číslo) a po odeslání jsem 
mohl rezervovat termín očkování. Takto proběhla registrace.

Rezervovat termín očkování však nebylo tak jednoduché. První 
den se nejbližší volná očkovací místa nalézala v Brně a Olomouci. 
Počkal jsem týden a ve středu 20. ledna jsem se znovu pokusil 
rezervaci očkování zajistit. Vyhledal jsem na internetu adresu: 
reserva tic.com/očkovani. Po zadání mého PIN se mi ukázala 
stránka Výběr očkovacího místa, kde jsem ke své radosti nalezl 

i Nemocnici Český Krumlov. Volný termín se ukázal 25. ledna v 
17.40 hodin.

Systém na počítači mi ještě oznámil, dokdy můžu rezervaci zru-
šit, a den předem mi připomněl termín očkování.

K očkování jsem se dostavil o 20 minut dříve. Probíhalo v pavilonu 
interny v prostorách naproti hlavnímu vchodu. Příjemná sestra se-
psala jednoduchý dotazník a s ním mě poslala na očkovací místo. Po 
pohovoru s lékařem jsem dostal injekci s očkovací látkou a za několik 
minut jsem byl hotov. Po očkování jsem byl vyzván, abych půl hodiny 
počkal. Na chodbě byl dostatek míst k sezení s patřičnými rozestupy. 
I s půlhodinovým čekáním po injekci trvalo očkování asi 45 min.

Dojímalo mne, jak vnučky a vnucí přivádějí mé vrstevníky, své 
prarodiče, k očkovacímu místu a pečlivě se o ně starají.

Organizace byla velmi dobře promyšlena, všem zdravotníkům 
patří veliké poděkování. V Českém Krumlově určitě očkování ne-
selhává.

Zbývá jen doufat, že očkování splní své poslání a ochrání nás 
před virem i jeho zhoubnými mutacemi.

- zd -

Jak jsem se nechal očkovat

FIRMA NOVÁK RADOMYŠL

PRODEJ KUŘIC 2021
ve VĚTŘNÍ - U JEDNOTY v 11.30 hod.
 
ve dnech:

12.3, 9.4, 7.5, 4.6, 2.7, 30.7,
27.8, 24.9, 22.10, 19.11

červené, černé, kropenaté, 
modré, žíhané, bílé, kohouti

stáří 20 týdnů - cena 195 Kč/ks

tel. 602 115 750 www.drubez-novak.cz

hod.

MÁTE PŘIPOJENÍ OD KONKURENCE? PŘIPRAVÍME 
NABÍDKU JEN PRO VÁS!

800 555 025 www.starnet.cz/akce

MÍSTNÍ

TECHNIK
Ů

ODBORNÝ TÝM

AKCE 

TV A INTERNET

platí na půl roku, poté 250 Kč/měs.
95 Kč

/měs.

TV PROMO ZDARMA 
JEDNODUCHÁ INSTALACE
SILNÝ WIFI ROUTER

Betlémské světlo i loni před Vánoci přivezli hasiči SDH Větřní 

Betlémské světlo
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JE VÁM VÍCE NEŽ 80 LET?
POTŘEBUJETE POMOCI S VYPLNĚNÍM 

OČKOVACÍHO FORMULÁŘE?
Jak správně postupovat:
- Sami či za pomoci rodiny vyplňte formuláře na adrese http://registrace.mzcr.cz
- Pokud potřebujete asistenci, volejte:
 1) Bezplatnou linku Jihočeského kraje v pracovní dny od 8.00 do 16.00 hodin
 

Bezplatná linka pro pomoc seniorům při registraci do rezervačního systému pro očkování

 2) 1221 – bezplatná linka Ministerstva zdravotnictví
 3) Svého praktického lékaře 


